



IN MEMORIAM



"When you look at the sky at night, you will feel as if all the stars were laughing because I live on one of them, because I am laughing on one of them. You alone will have stars that can laugh."

*„Wenn du bei Nacht den Himmel anschaust, wird es Dir sein, als lachten alle Sterne, weil ich auf einem von ihnen wohne, weil ich auf einem von ihnen lache. Du allein wirst Sterne haben, die lachen können.“*

Antoine de Saint-Exupéry



## **ZONTA District 14**

commemorates all ZONTA members  
who have passed since 2021.

## **ZONTA Distrikt 14**

*ehrt alle ZONTA Mitglieder,  
die seit 2021 von uns gegangen sind.*

# Christine Zöchling

AREA 01

ZONTA Club Wien Parkring

Always engaged, friendly and thrilled by the ZONTA's spirit since 1991.

*Immer engagiert, lebenswürdig und geprägt vom ZONTA-Spirit seit 1991.*





# **Eva Froschmayr geb. Hellrigl**

AREA 02

ZONTA Club Brixen - Bressanone

Committed, elegant, considerate, open-minded, humorous, positive, hospitable, talented artist. A true friend!

You will be incredibly missed!

*Mitstreiterin, elegant, aufmerksam, offen, humorvoll, positiv, gastfreundlich, inspirierende Künstlerin. Eine Freundin! Du wirst uns sehr fehlen!*



# Rixa Schlosser

AREA 02

ZONTA Club Innsbruck

We had to say goodbye to our beloved Rixa on July 9th, 2023! We will always remember her as our ZONTA member.

*Wir mussten uns am 9.7. 2023 von Rixa verabschieden! Sie wird uns immer als ZONTA Mitglied in Erinnerung bleiben.*



# Hilde Borst

AREA 03

ZONTA Club Alzenau

On May 2nd, 2023, members and former members had to say goodbye to Hilde, our beloved founding member. She died on May 25th, 2023 at the age of 90. We will all remember her fondly and warmly.

*Am 02.05.2023 mussten sich Mitglieder und ehemalige Mitglieder von Hilde verabschieden. Hilde verstarb am 25.05.23 im Alter von 90 Jahren. Sie bleibt uns allen als Gründungsmitglied in guter und warmherziger Erinnerung.*



# Hannelore Kahlert

AREA 03

ZONTA Club Bad Kissingen Schweinfurt

Hannelore Kahlert died on December 15th, 2021 at the age of 93. She was a co-founder of our club in 1958.

Hannelore put her heart and soul in ZONTA. She was a honorary member in our club.

*Am 15.12.2021 verstarb Hannelore Kahlert im Alter von 93 Jahren. Sie war 1958 Mitbegründerin unseres Clubs, immer eine Zontian mit Leib und Seele und hatte die Ehrenmitgliedschaft in unserem Club.*





# Heidi von Bülow

AREA 03

ZONTA Club München II

Heidi von Bülow left us on September 8th, 2023. We will always remember her kindness towards all people and the joy she brought to everyone she met.

*Heidi von Bülow ist am 8. 09.2023 von uns gegangen.*

*Ihre Lebenswürdigkeit, mit der sie Menschen begegnete, und die Freude, die sie damit allen Menschen schenkte, werden wir immer in Erinnerung behalten.*



# Inge Lauterbach-Dammler

AREA 03

ZONTA Club Nürnberg Area

On March 23rd, 2023 our beloved member Inge Lauterbach died. She was a well-known personality in Nuremberg through her work with the Old Town Friends. She was considered a smart woman with strong character, warm-hearted kindness and empathy. She was thoughtful, fair and always straight forward.

*Am 23.03.2023 verstarb unser Mitglied Inge Lauterbach. Sie war in Nürnberg durch ihre Tätigkeit bei den Altstadtfreunden eine bekannte Persönlichkeit. Sie galt als eine charakterstarke, kluge Frau von warmherziger Liebenswürdigkeit und Einfühlsamkeit. Zugleich war sie von unbeirrbarer Nüchternheit, nachdenklich, besonnen, gerecht und immer geradeaus.*



# Atiya Makarem


AREA 04

ZONTA Club Beirut

Beloved Zontian.

We will always remember her and her work!

*Liebenswürdige ZONTA-Lady. Wir werden Atiya  
nie vergessen!*



WE WILL ALWAYS  
REMEMBER YOU!